

綠色浪潮 2022 年度參賽工作紙

Green Wave program for kids Worksheet

幼稚園組(Kindergarten participants)

姓名 Name : _____ 班別 Class : _____

聯絡電話 Contact phone number : _____

學校名稱 School name : _____

於就近的公園處觀察 **2** 種植物，寫出 **2** 種植物的資料

Participants are required to study 2 different plants from plants from the nearby park and give us each of the plant species the following details

a)

植物(1)名稱 Name of the plant(1) :

植物(2)名稱 Name of the plant(2) :

b)

植物(1)開花時期 或 結果實時期 plant(1) flowering or fruiting time :

植物(1)開花時期 或 結果實時期 plant(1) flowering or fruiting time :

c)

植物(1)對環境的貢獻 plant(1) beneficiary to us or to the environment :

植物(1)對環境的貢獻 plant(2) beneficiary to us or to the environment :

d)

我們應如何保護植物(1) how can we protect plant (1) :

我們應如何保護植物(2) how can we protect plant (2) :

e)

繪畫植物(1) take a photo of the plant(1)



繪畫植物(2) take a photo of the plant(2)



參加方法：

參加者可於元朗大會堂網頁 <http://ylth.org.hk/sdu/list-40.html> 服務發展組的分頁中下載參賽工作紙，完成工作紙後，請於 7 月 30 日或之前把工作紙電郵至 greenwave2022@ylth.org.hk 或由學校轉交。

a) to d) is required to put down in a piece of worksheet paper with participant's name, school name, contact phone number together with the photos taken to your school or email to greenwave2022@ylth.org.hk

如有查詢，請電 24767764 與元朗大會堂職員鄺姑娘聯絡。

For enquiries, please contact Yuen Long Town Hall (Ms. Kwong) at 24767764